



تعميم بشأن تطبيق نظام التتبع الآلي على مركبات الشركات العاملة في إدارة النفايات البلدية الصلبة
Circular for the Implementation of Tracking System on Municipal Solid Waste Management Company Vehicles

صادر بتاريخ: 14 يونيو 2015 Issue Date on 14th of June 2015

مرجع رقم : WMD - 01/2015 Reference No. :

Dubai Municipality Waste Management Department recognizes the important role of private companies in collecting and transporting of municipal solid waste, construction and demolition waste. The department has been implementing strict guidelines in order to maintain the sustainability, safety and efficiency of waste management standards in the Emirate of Dubai.

To further strengthen the level of service and improve logistic efficiency, Waste Management Department will implement Automated Vehicle Tracking and Monitoring system.

In this regard, all Waste Management Companies involved in the collection and transportation of waste are required to make the necessary arrangements for the installation and connection of necessary hardware and software in all their waste collection vehicles.

The start of the implementation of the system will be on the 1st of January 2016, all company vehicles without the system shall not be allowed entry in all Dubai Municipality controlled and operated processing or disposal facilities.

This is necessary circulated for the sake of the public interest.

To discuss the entire detail of the system a general assembly will be held on August 2015.

For any clarifications please contact Technical Support and Studies Section at 04-6066333 or 04-6066248.

Thank you for your cooperation

With regards

إيماناً من إدارة النفايات في بلدية دبي بالدور الهام للقطاع الخاص في عمليات جمع ونقل النفايات، ستقوم الإدارة باتخاذ جميع الإجراءات اللازمة للحفاظ على سلامة واستدامة وفعالية القوانين والمواصفات الخاصة بجمع ونقل النفايات البلدية الصلبة ومخلفات البناء والهدم.

وحرصاً من الإدارة على تعزيز مستوى الخدمات المقدمة سيتم تطبيق نظام التتبع الآلي لإدارة ومراقبة مركبات جمع ونقل النفايات في إمارة دبي.

ومن هذا المنطلق، فإننا ننوه جميع الشركات العاملة في هذا المجال إلى ضرورة الالتزام بتجهيز المركبات الخاصة بهم بالأجهزة والبرامج التقنية اللازمة لتطبيق هذا النظام.

وسيبدأ التطبيق الفعلي للنظام اعتباراً من الأول من يناير عام 2016م، وعليه لن يتم السماح للمركبات الغير مجهزة بنظام التتبع الآلي بالدخول لمواقع التخلص من النفايات التابعة لبلدية دبي.

هذا ما لزم توضيحه لما فيه المصلحة العامة.

لمناقشة جميع التفاصيل الفنية الخاصة بالنظام، سيتم عقد ورشة عمل تنويرية في شهر أغسطس 2015م.

في حال وجود أي استفسار يرجى التواصل مع قسم الدعم الفني والدراسات على الأرقام التالية: 04-6066333 أو 04-6066248.

شاكرين حسن تعاونكم

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

م. عبدالجيد عبدالعزیز سيفايه

Eng. Abdulmajeed Abdulaziz Saifaie

مدير إدارة النفايات

Director, Waste Management Department



رؤيتنا: بناء مدينة متميزة تتوفر فيها استدامة رفاهية العيش ومقومات النجاح.
Our Vision : Creating an excellent city that provides the essence of success and comfort of sustainable living.

ص.ب: 67 دبي، إ.ع.م. هاتف: +971 4 221 5555 ، فاكس: +971 4 224 6666

P.O.Box : 67 DUBAI, U.A.E, Tel.: +971 4 221 5555, Fax: +971 4 224 6666

E-mail: info@dm.gov.ae, Website: www.dm.gov.ae

